
 

 

 Inowrocław, 04.09.2020 r. 

WGL-II.0003.1.2020 

 

 

      

       Pan Patryk Kaźmierczak 

                             Wiceprzewodniczący 

       Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

 

 
Odpowiadając na  Pana  interpelację z dnia 24 sierpnia 2020 r. dotyczącą przekazania przez 

np. Ministerstwo Rozwoju  do Urzędu Miasta Inowrocławia  jakiejkolwiek informacji  dotyczącej 

tworzenia nowego programu mieszkaniowego, którego adresatem miałyby być samorządy, uprzejmie 

informuję, że w okresie od  maja 2020 r.  do sierpnia 2020 r. takiej korespondencji  Miasto nie 

otrzymało.  

Informacje o przyjętym przez Rząd RP projekcie ustawy o zmianie niektórych ustaw 

wspierających rozwój mieszkalnictwa  zostały zamieszczone  w lipcu  na stronie internetowej Serwisu 

Samorządowego PAP.  

Co do  kwestii konsultacji w zakresie ww. programu informuję, że 15 lipca br. w Urzędzie 

Miasta Inowrocławia odbyło się spotkanie z przedstawicielami Krajowego Zasobu Nieruchomości.  

Tematem spotkania było wstępne omówienie współpracy w zakresie możliwości przekazania działek 

ujętych w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia                                 

z przeznaczeniem pod budownictwo mieszkaniowe, wielorodzinne. W wyniku wstępnych ustaleń  

przygotowano porozumienie o współpracy polegającej na wymianie informacji, materiałów                         

i dokumentów dotyczących nieruchomości wchodzących w skład zasobu komunalnego Miasta 

Inowrocławia jak i zasobu Skarbu Państwa, w tym powierzonych Krajowemu Ośrodkowi Wsparcia 

Rolnictwa oraz Agencji Mienia Wojskowego na terenie, na którym będą mogły być realizowane 

inwestycje mieszkaniowe.  

 

        Z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

        Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej 
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Otrzymują: 
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